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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

K é s z ü l t: Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2023. július 20. 

napján 8.30 órai kezdettel a bábonymegyeri Polgármesteri Hivatalban megtartott 

nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:     Knopf Antal polgármester 

                                     Tengler Zoltánné alpolgármester       

                            Horváth János képviselő 

                            Gasparics Béla képviselő 

                            Ligeti László képviselő 

                             

Meghívottként: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző megbízásából István-Zsombok Ildikó 

aljegyző 

                                                                                                                      

         Külön tisztelettel köszönti István-Zsombok Ildikó aljegyző asszonyt, Tóth Sándor György a Tabi 

Járási Hivatal vezetőjét és a megjelent érdeklődőket. 

 

         A jegyzőkönyvet hangfelvétel alapján készítette Sternóczky Andrásné szervezési munkatárs. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 5 fő 

képviselő megjelent. Az ülést megnyitja. 

 

Javasolja, hogy a képviselő-testület sürgősséggel tárgyalja meg nyilvános ülésen az alábbi napirendi 

pontot: 

 

1.) Javaslat Vis maior pályázat benyújtására  

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása, más javaslata. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 64/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendi pontot sürgősséggel 

tárgyalja nyilvános ülésen: 

 

1.) Javaslat Vis maior pályázat benyújtására 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Javasolja továbbá, hogy a meghívóban szereplő 10. napirendi pont „Javaslat Bábonymegyer, Dózsa 

György utca 51. szám alatti ingatlan megvásárlására” elsőként kerüljön tárgyalásra, valamint a 8. 

napirendi pont „Javaslat a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására” második napirendi pontként kerüljön megtárgyalásra.   
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A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 65/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendet tárgyalja 

nyilvános ülésen: 

 

NAPIREND: 

 

1.) Javaslat Bábonymegyer, Dózsa György utca 51. szám alatti ingatlan megvásárlására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

2.) Javaslat a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

3.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

               Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

4.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

5.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

6.) Javaslat Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete a települési 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 8/2021. (III.24.) önkormányzati 

rendeletének hatályon kívül helyezésére 

Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

7.) Beszámoló a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi tevékenységéről 

Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

8.) Beszámoló a társulások működéséről  

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

9.) Tájékoztató a Takáts Gyula Megyei Hatókörű Városi Könyvtár 2022. évi könyvtári 

szolgáltatásairól 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

10.) Javaslat a víziközmű rendszer Gördülő Fejlesztési Tervben jóváhagyott tétel 

megrendelésére 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

     11.) Javaslat Vis maior pályázat benyújtására 

 Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

12.) Kérdések, interpellációk  

 

A képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását. 
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1.) Javaslat Bábonymegyer, Dózsa György utca 51. szám alatti ingatlan megvásárlására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Tájékoztatásul elmondja, hogy a 8658 Bábonymegyer, Dózsa György utca 51. szám alatti ingatlan 

tragikus körülmények között leégett. Az ingatlan tulajdonosai Paksi István és Paksi Istvánné 

jelenleg átmeneti szükséglakásokban vannak. Az önkormányzat úgy tudna a legjobban segíteni, 

hogy ha a leégett ingatlant megvásárolná, mivel az önkormányzat szomszédságában van. 

Megérkezett a Sió-Procent Kft.-től az értékbecslés, a felépítmény értéke 1.200.000,- Ft; a leégett 

házat le kell bontani, melynek becsült költsége 700.000,-Ft, így az ingatlan forgalmi értéke 

500.000,- Ft. Az önkormányzat is tett lépéseket a Magyar Vöröskereszt felé. Fognak majd 

élelmiszercsomagot kapni. A Magyar Vöröskereszt tabi kirendeltsége is segíteni fog ruha 

csomagokkal. A falu lakói bútorokkal segítették a Paksi családot. 

 

Paksi István: 

Elmondja, hogy ha a biztosítótól megkapják a papírt, utána felajánlják az önkormányzatnak 

megvásárlásra az ingatlant. Ha megküldik, azonnal szólni fog és megbeszélik. Neki az a ház, 

amiben jelenleg van az számára biztosított. A feleségének kellene egy olyan helyiség, amibe 

ellakhatna. A 8658 Bábonymegyer, Dózsa György utca 40. számú ingatlanban csak ő tartózkodhat, 

senki más.   

 

Knopf Antal polgármester: 

A tűzesetet követően írtak egy kérvényt, hogy az önkormányzat egy gyors segélyt folyósítson a 

nekik. A költségvetésben 500.000,- Ft van félre téve. A jelenlegi rendelet alapján nem jogosultak 

szociális támogatásra, mivel mindkét fél fizetése meghaladja a 150.000-150.000,- Ft-ot. A 

későbbiekben szeretné ezt a rendeletet módosítani, mert akinek leégett a háza és elveszítette az 

összes vagyonát, függetlenül a fizetésétől az megérdemli a támogatást.   

 

Horváth János képviselő: 

Sajnálatos ez a dolog, hogy így történt. Ő ezzel az értékbecsléssel nem ért egyet. Az önkormányzat 

a szándékát teszi közzé, hogy segíteni szeretne. 500.000,- Ft-tal nem hiszi, hogy sokat tudnának 

segíteni. Az őri féle telek, ugyanígy összedőlve több mint 4.000.000,- Ft-ért kelt el. Folyamatban 

van a kultúrház előtt lévő ingatlan megvásárlása tele szeméttel, erre 3.500.000,- Ft-ot tettek félre. 

Azt javasolja, hogy erre is tegyenek el ennyit és tényleg segítsék őket. Legyen egy 3.000.000-

3.500.000,- Ft-os összeg, ebből lejön az elszállítás költsége és akkor tényleg segítenének rajtuk. 

Neki ez úgy jön le, hogy a bajba jutott embereket kihasználják.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Véleménye szerint szép, amiről Horváth János képviselő álmodik, de tisztában vannak az 

önkormányzat anyagi helyzetével. Erre nincsen elkülönítve pénz. Ha sikerülne megvenni az 

ingatlant, ezzel is tudnák őket támogatni. Később térjenek erre vissza egy külön alkalommal. 

Meglátják, hogy a 8658 Dózsa György utca 35. számra elkülönített pénzből mennyi lesz a maradék. 

 

Horváth János képviselő: 

Semmi maradék nem lesz. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Véleménye szerint később térjenek erre vissza, hogy még pluszban milyen támogatást tudnának 

adni.  
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Knopf Antal polgármester: 

Az 500.000,- Ft, amit elemi kárra félretettek. A rendeletet módosítani kellene a 150.000,- Ft-os 

jövedelemhatár miatt. Erről most nem döntenek. Az ő véleménye is az, hogy ha tudnak, akkor 

nagyobb összeggel támogassák őket. Arról kell dönteniük, hogy kifejezzék az ingatlan 

megvásárlására vonatkozó szándékukat és nem arról, hogy mennyiért. Paksi István és Paksi 

Istvánné a kérelmükben kifejezték eladási szándékukat.  

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 1. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását az általa javasolt módosítás szerint. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 66/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a 

Bábonymegyer Dózsa György utca 51. szám alatt található ingatlan megvásárlására” szóló 

előterjesztést és úgy dönt, hogy Paksi Istvánné és Paksi István tulajdonában lévő ingatlan 

vonatkozásában kifejezi vételi szándékát. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Szavazásra bocsátja az 1. napirendi ponthoz tartozó határozati javaslat elfogadását az elfogadott 

módosítás szerint. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 67/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a 

Bábonymegyer Dózsa György utca 51. szám alatt található ingatlan megvásárlására” szóló 

előterjesztést és úgy dönt, hogy Paksi Istvánné és Paksi István tulajdonában lévő ingatlan 

vonatkozásában kifejezi vételi szándékát. 

 

Felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi szerződés tekintetében egyeztessen a tulajdonosokkal. 

 

Felelős:     Knopf Antal (polgármester) 

Határidő: értelemszerűen 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

2.) Javaslat a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  
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Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 2. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 68/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bábonymegyeri Polgárőr 

Egyesület 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót megtárgyalta, azt az előterjesztéshez 

mellékelt beszámolóban foglaltak szerint elfogadja. 

 

Felelős:  Knopf Antal polgármester 

Határidő:  2023. július 31. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

3.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

A két ülés között végzett munkájáról az alábbiakat mondja el: 

- Május 27-én nyugdíjas találkozón vett részt Zicsben. 

- Május 30-án a DRV Zrt. vezetőivel egyeztetett.  

- Június 4-én megtartották a trianoni megemlékezést. Megköszöni mindenkinek a részvételt és a 

segítséget. 

- Az óvoda vezetőjével találkozott. Egyeztettek a következő óvodai év terveiről, fejlesztési 

lehetőségeiről. Az óvoda kívül-belül megújult, a pedagógiai munka is magas színvonalú. Gratulál 

az óvodavezetőnek és a dolgozóknak. Mindent megtesznek az óvoda fejlesztéséért, fenntartásáért. 

Egy falunak a jövőjét a gyermek intézmények adják.  

-  Folyamatosan szervezik a falunapi rendezvényt.  

- Június 8-án Witzmann Mihály országgyűlési képviselővel találkozott. Egyeztettek a jövőbeli 

tervekről, falunapról.  

- A Magyar Falu programban útfelújításra adtak be pályázatot. Várják az elbírálást.  

- Június 19-én 19.999.667,- Ft-ot nyertek a Balaton Fejlesztési Tanácshoz benyújtott pályázaton 

közösségi tér kialakítására. 

- Az orvosi rendelő állapotát ellenőrizte. 

- Meghirdették a főzőversenyt. 

- Megkereste a területi leader csoportot, akik segítenek majd a pályázat benyújtásában. A régi 

tejcsarnok felújításáról a pályázatírás megtörtént, tervezővel egyeztettek. Gyümölcs aszalógépre és 

csomagológépre szeretnének pályázni. Céljuk még az épület felújítása is, amennyiben nyertes lesz 

a pályázatuk. Keszeg Béla földmérővel a terület pontos határát kimérette.  

- Június 16-án a Bábonymegyeri Tagiskola tanévzáró rendezvényén vett részt. Megköszönte a 

meghívást. Magas színvonalú évzáró rendezvény volt. Gratulál a pedagógusoknak és a 

tanulóknak. Az iskola megkapta szeptemberre az indulási engedélyt.  

- Július 1-jén volt a Bábonymegyerről elszármazottak találkozója. Egyre nagyobb létszámban 

vesznek részt ezen a találkozón. A jelenlegi találkozón megközelítőleg 120 fő vett részt. Az 

önkormányzat a lehetőségeik keretében hozzájárult a rendezvény támogatásához. Odaadták a 

faluházukat, felállították a sátrakat, odaadták a sörpadokat, továbbá 120 L ásványvízzel még 

hozzájárultak.  
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- Színvonalas istentisztelet volt. Utána nagyon szép koszorúzási ceremónia volt a bábonymegyeri 

temetőben Ruppert Jakab 1848-as őrmester felújított síremlékénél. A jövőben is megtartják ezt a 

szokást.  

- Június 27-28-án a helyi földművelő gazdákkal egyeztetett a földutak karbantartásáról. A jelenleg 

használatos földutak nem a térkép nyomvonalán haladnak. Régen nem volt ez probléma, de most 

már szinte mindegyik magánterületen halad. A térképen szereplő önkormányzati utak jelenleg már 

szinte járhatatlanok; ami használatos út, annak egy része magánterületen halad. Véleménye szerint 

ennek a helyretétele, rendbe hozása úgy lehetséges, hogy minden helyi földtulajdonossal, vagy 

legalábbis a nagyobb földtulajdonosokkal, a nagyobb bérlőgazdákkal, a falugazdásszal és jegyző 

asszonnyal egy közös egyeztetést vagy konferenciát tartanának, mert az utak használata problémát 

okoz. A legnagyobb problémát most a 428. helyrajzi számú földút okozza, ami Ágh Regina 

tulajdonán megy át. Ennek ellenére a mezőgazdasági vállalkozók segítőkészek, közreműködőek. 

A felmerülő vízmosásokat, beszakadásokat helyrehozták. 

- A Magyar Közút Nonprofit Zrt. vezetőjével is tárgyalt a Szent István utcával kapcsolatban. 

- A temetőket folyamatosan gondozzák. 

- Augusztus 19-i falunapon tervbe van véve a bábonymegyeri első fűnyíró traktorverseny, ami 

meghirdetésre került. Sok érdeklődő van erre az eseményre. 

- Július 7-én leégett és lakhatatlanná vált a 8658 Bábonymegyer, Dózsa György utca 51-es épület. 

Felvették a kapcsolatot a Magyar Vöröskereszttel és felhívást tettek közzé Bábonymegyer Község 

Önkormányzatának a facebook oldalán, ahol megadták Paksi Istvánné bankszámlaszámát 

adomány és pénzgyűjtésre. Az ingatlan értékbecslése megtörtént, az önkormányzat kifejezi a 

vételi szándékát, Paksi István és Paksi Istvánné pedig kifejezte az eladási szándékát.  

- Július 8-án aratófesztiválon vett részt Fiadon a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületével. 

- Július 11-12-én a pályázaton nyert külterületi út aszfaltozása megtörtént. 

- A 8658 Bábonymegyer, Dózsa György utca 50. önkormányzati épület energetikai felújítására a 

TOP Plusz-os pályázat tervezési munkálatai elkészültek. 

- A Megyei Önkormányzatok Országos Szövetségénél volt. Esetleges pályázatokról, támogatás 

lehetőségeiről egyeztettek.  

- A DRV Zrt. vezetőjével személyesen találkozott. Jövőbeli tervekről, lehetőségekről egyeztettek. 

 

  Egy vismaior-os pályázatot készítettek elő. Ha a képviselő-testület elfogadja, akkor benyújtásra 

fog kerülni. Három helyszín lett kijelölve: A Hunyadi utca, a Szent István utca 14. szám melletti 

428-as helyrajzi szám és a Szent István utcai árok. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 69/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Képviselő-testülete a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelemszerűen, azonnal 
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4.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

        

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 70/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott 

hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelemszerűen, azonnal 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

5.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ismerteti a lejárt határidejű határozatokat, majd megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 5. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 71/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi: 

 

42/2023. (V.25.) számú képviselő-testületi határozat, 

46/2023. (V.25.) számú képviselő-testületi határozat, 

48/2023. (V.25.) számú képviselő-testületi határozat, 

52/2023. (V.25.) számú képviselő-testületi határozat, 

53/2023. (V.25.) számú képviselő-testületi határozat, 

54/2023. (V.25.) számú képviselő-testületi határozat, 

62/2023. (VI.12.) számú képviselő-testületi határozat, 

63/2023. (VI.12.) számú képviselő-testületi határozat. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelemszerűen, azonnal 
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(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

6.) Javaslat Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete a települési 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 8/2021. (III.24.) önkormányzati rendeletének 

hatályon kívül helyezésére 

    Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri István-Zsombok Ildikó aljegyző asszonyt az előterjesztés ismertetésre.  

 

István-Zsombok Ildikó aljegyző: 

Bábonymegyer Község Önkormányzata 2021-ben alkotta meg ezt a rendeletet és most módosításra 

került a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvény. 2023. július 1-jétől az állam saját 

hatáskörben fogja ellátni ezt a feladatot, ezért kell minden önkormányzatnak hatályon kívül 

helyezni ezt a rendeletet. Azt a tájékoztatást kapták, hogy kedvezmények ugyanúgy megmaradnak. 

A szolgáltatás zavartanul fog működni, a hatáskör megváltozása miatt kell a rendeletet hatályon 

kívül helyezni.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 6. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti rendelet-tervezet elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal megalkotta Bábonymegyer Község Önkormányzata 

Képviselő testületének 9/2023. (VII. 21.) rendeletét a települési hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatásról szóló 8/2021. (III.24.) önkormányzati rendeletének hatályon kívül 

helyezéséről. 

 

(Az írásos előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

7.) Beszámoló a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi tevékenységéről 

      Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri István-Zsombok Ildikó aljegyző asszonyt az előterjesztés ismertetésre.  

 

István-Zsombok Ildikó aljegyző: 

Részletes a tájékoztató. Kitér külön a bábonymegyeri pályázatokra, összegszerűen is; a hivatal 

munkájára, az összes iroda tevékenységét megmutatja, látszik belőle az ügyirat forgalom, valamint 

a pályázatok elmúlt évben történő megvalósítása. Van benne olyan is, ami még folyamatban van és 

még nem zárult le. Részletesen le van írva, hogy mi történt, mi került kifizetésre, hol tartanak a 

beruházások.  

 

Horváth János képviselő: 

Szép a beszámoló és nincs is vele probléma. Egy dolgot mióta megalakult ez a képviselő-testület 

mindig megkérdeztek a Tabi Közös Önkormányzati Hivataltól, de sosem kaptak rá választ. 

Megkérdezi, hogy mivel ők is a Tabi Közös Önkormányzati Hivatalhoz tartoznak, nekik mennyibe 
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kerül ez a kvóta. Dr. Ruff Flórián idejében ez körülbelül 12 millió Ft volt. Szeretné tudni, hogy mit 

és mennyit adnak a hivatalnak, amiért ezt csinálják. Megjegyzi, hogy „Butaság, hogy ingyenes, 

mert ez nem ingyenes”. Szeretné tudni, hogy mennyi, ez az összeg.   

 

István-Zsombok Ildikó aljegyző: 

Tudomása szerint az önkormányzatok úgy állapodtak meg annak idején mikor létrehozták a Tabi 

Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a kistelepülések nem fizetnek a hivatal működtetéséért.  

 

Horváth János képviselő: 

Dr. Ruff Flórián elmondta, hogy az ő idejében körülbelül 12 millió Ft-ot fizettek és ez csak 

emelkedhetett. Hova van eldugva, vagy miként, őt ez érdekelné. Ha nem kap rá választ, nem baj. 

 

István-Zsombok Ildikó aljegyző: 

Tudomása szerint a megállapodás értelmében a települések a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal 

működtetéséért nem fizetnek. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Horváth János képviselő kérdésére válaszolva elmondja, hogy a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal 

működésével úgy egyeztek meg a települések, hogy amennyiben az állami kvóta fedezi, úgy nem 

kell hozzájárulni. Ha nem fedezné, akkor létszámarányosan kellene hozzájárulni és abban az 

esetben tájékoztatást fognak kapni a képviselő-testület tagjai. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy mennyi az állami kvóta, ami ott marad. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri István-Zsombok Ildikó aljegyző asszonyt, hogy Horváth János képviselőt a felvetett 

kérdésével kapcsolatban a Tabi Közös Önkormányzati Hivatalon keresztül írásban tájékoztassa. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 7. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 72/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Tabi Közös 

Önkormányzati Hivatal 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót, és azt az előterjesztés és annak 

melléklete szerint elfogadja. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Jegyzőt, hogy a Tabi 

Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi munkájáról készítsen beszámolót, és azt a 2024. évi 

munkatervben meghatározott időpontban terjessze a képviselő-testület elé. 

 

Felelős:     Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

2024. évi munkatervben meghatározott képviselő-testületi ülés (2023. évi beszámoló) 
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(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

8.) Beszámoló a társulások működéséről  

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 8. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 73/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Beszámoló 

társulások működéséről szóló előterjesztést és az alábbi döntést hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Koppány-völgye Többcélú 

Kistérségi Társulás és a Dél-nyugat Balatoni Hulladékgazdálkodási Társulás működéséről szóló 

beszámolót az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően elfogadja. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

9.) Tájékoztató a Takáts Gyula Megyei Hatókörű Városi Könyvtár 2022. évi könyvtári 

szolgáltatásairól 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy az előterjesztés címében tévedés a 2021. év, véletlenül nem 2022. évet szerettek 

volna írni.  

 

István-Zsombok Ildikó aljegyző: 

Az előterjesztésben már ki lett javítva. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 9. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 74/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Takáts Gyula 

Megyei Hatókörű Városi Könyvtár 2022. évi könyvtári szolgáltatásairól szóló tájékoztatóját és azt 

a tájékoztatóban foglaltaknak megfelelően tudomásul veszi. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester (határozat közléséért) 

Határidő: 2023. július 31. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

10.) Javaslat a víziközmű rendszer Gördülő Fejlesztési Tervben jóváhagyott tétel 

megrendelésére 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 10. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 75/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a víziközmű rendszer 

gördülő fejlesztési tervben jóváhagyott tételek megrendelésére szóló előterjesztést és az alábbi 

határozatot hozta: 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 11-28316-1-001-00-07 MEKH 

kóddal rendelkező DRV_V_103Bábonymegyer vízmű ellátásért felelőse a gördülő fejlesztési 

tervben rövidtávra jóváhagyott  

Hunyadi utcai hálózat rekonstrukció tervezését szükségesnek tartja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ivóvízhálózatot üzemeltető DRV Zrt-

nél a fenti tervezést nettó 1.000.000 Ft összegben rendelje meg. 

 

A megrendelés költségét az eszközhasználati díj terhére biztosítja az önkormányzat. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

       Varga Csaba ügyintéző 

Határidő: 2023. július 31. (megrendelés megküldése) 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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11.) Javaslat Vis maior pályázat benyújtására  

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Most tájékozódtak erről a három helyszínről. Megjegyzi, hogy a Hunyadi utcában már kétszer 

nyújtottak be vis maior pályázatot, de nem történt semmi. Megkérdezi, hogy most is ugyanígy fog 

történni.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Visszautasítja Horváth János képviselő kijelentését, hogy nem készült el semmi. 

 

Horváth János képviselő: 

2 millió Ft volt legutoljára és semmi nem történt. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy van műszaki ellenőri végzettsége. 

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi „Nem ezzel kell jönni. Látjuk, hogy nem történik semmi. Jó akkor közzétesszük, hogy 

mi történt ott.”  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van még kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy előre finanszírozták ezeket a dolgokat, mint például a kanyarban a 14-es házszám 

előtti árok kitisztítása. Látja, hogy az van beleírva, de az már elkészült, lett egy híd is csinálva. 

Megkérdezi, hogy milyen összegből lett.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy forduljon a Tabi Közös Önkormányzati Hivatalhoz, 

amennyiben olyan feltételezései vannak, hogy nem készülnek el a munkálatok. Kérjen írásban 

tájékoztatást. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem adják meg az a baj. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy ne személyeskedjen. Meg fogják adni. Megkérdezi, hogy 

kinek van még kérdése, hozzászólása. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 11. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 76/2023. (VII.20.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat Vis maior 

pályázat benyújtására” szóló előterjesztést és a következő határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata a 2023. június 10-ei nagy esőzés okozta károk 

helyreállítására Vis maior pályázatot kíván benyújtani.  

A káresemény megnevezése: Sár, hordalék eltakarítása az utakról és az árkokból, padka rendezés. 

Helyszín: 8658 Bábonymegyer, Hunyadi utca vízelvezető rendszer-180 fm- (361. hrsz.), Szent 

István utca 14. házszám melletti földes bekötő út és árok-35 fm- (428 hrsz), Szent István utcai árok-

150 fm-(444 hrsz). 
 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő- testülete az alábbi nyilatkozatot teszi: 

• A károk helyreállításának (költségvetés alapján) fedezetét az önkormányzat részben 

tudja biztosítani.  

• A káreseménnyel érintett vagyonelem a Bábonymegyer Község Önkormányzatának 

tulajdonát képezi.  

• A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban Bábonymegyer Község Önkormányzata 

biztosítással nem rendelkezik. 

• Az adott káreseményre biztosítási összeget: nem igényelt. 

• Vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság 

szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

• Az önkormányzat más - a tulajdonában lévő - vagyontárggyal a feladatát nem tudja 

ellátni. 

• A Képviselő-testület a saját forrás összegét az önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 2/2023. (III. 13.) önkormányzati rendeletében szereplő általános tartalék terhére 

biztosítja. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

pályázati dokumentáció összeállítására, aláírására és benyújtására. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester              

                 Gaál Henrietta projektmenedzser 

Határidő: 2023. július 24. – pályázat benyújtása 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

12.) Kérdések, interpellációk  

 

Knopf Antal polgármester: 

Tájékoztatja a képviselő-testület tagjait, hogy 4 éve polgármester és még nem volt szabadságon. 

Idén egy hétre ment el nyaralni a családjával és mikor hazaért azzal szembesült, hogy a lakosságot 

félrevezették, félretájékoztatták. 

Látja a facebook-ot, de ő maga nem kommentel hozzá. Muszáj idéznie a Horváth János képviselő 

facebook bejegyzéséből, mert vannak határok, amiket, ha valaki már átlép, arra muszáj reagálni. 

Horváth János képviselő kiírta a facebook oldalára, valamint a Bábonymegyer nyilvános facebook 

oldalára is kitette, amit igen sokan látnak és ezzel félrevezette a lakosságot.  

 

Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy idézhet-e a bejegyzéséből. 
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Horváth János képviselő: 

Természetesen. 

 

Knopf Antal polgármester idéz Horváth János képviselő facebook bejegyzéséből: 

„Tisztelt Haladás utca, Bábonymegyer lakosai! Történetet szeretnék Önökkel megosztani, sok 

ember tanulhat. Történt ugyanis, hogy a polgármester nem helyi gazdákkal egyeztetett hétfő reggel. 

Ezt követően az utca elejéről kivette az 5 t súlykorlátozású táblát. Az utca másik oldalán nem tudta 

kivenni, mert le volt betonozva. Nagyon be volt betonozva. Ezt követően megindultak a nehézgépek 

a Haladás utcában. Többen felhívtak telefonon, hogy mi történt. Meggyőződtem a dolgokról, 

csináltam pár fotót. A Tabi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőjéhez fordult, ahol elmondtam, 

hogy testületi határozat nélkül, a testület tudta nélkül a polgármesterünk önkényesen döntött az utca 

tönkretételéről. Sokan jelezték az utcából ezt a problémát, így ennek hatására léptem. Csütörtökre 

az aljegyző asszony a táblát polgármesterünkkel visszatetette és igazat adtak.” 

 

Tisztelettel megkéri Horváth János képviselőt, hogy ezt vegye le, mert nem is volt otthon, mert 

szabadságon volt, nem ő vetette le a táblát. Ez hazugság.   

 

Horváth János képviselő: 

Nem hazugság. Látták, hogy ott ült és beszélt egy úrral. Amikor elment az úr, akkor ki lett véve a 

tábla és el lett tüntetve. Érdekes csütörtökön már vissza is lett tetetve.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Még egyszer elmondja Horváth János képviselő úrnak, hogy fizikálisan nem volt Magyarországon. 

Hazudik és megkéri, hogy vegye a facebook-ról.  

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi, hogy „Előtte voltál szabadságon. Nem, te hazudsz.” 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Ez az eset a polgármester úr szabadsága alatt történt. Ő helyettesítette. Megkeresték a gazdák, hogy 

a földúton nem tudják megközelíteni a területüket, mert járhatatlan. Felvette a Tabi Közös 

Önkormányzati Hivatallal, jegyző asszonnyal a kapcsolatot, aki elmondta, hogy e-mailben egy pár 

sorban írja le a problémát, ő majd a műszaknak továbbítja és a következő napra választ fog kapni. 

Ez így is történt. A válaszban az szerepelt, hogy javasolják a Haladás utca súlykorlátozásának a 

feloldását. Ő, mint alpolgármester döntött arról, hogy kiveteti a táblát, lehet, hogy nem helyesen 

cselekedett. De ne a polgármester urat tegyék ezért felelőssé, hanem őt. Ő kérte meg az egyik 

alkalmazottat, hogy vegye ki a táblát onnan, oldja fel a súlykorlátozást. Polgármester úr volt az, aki 

a következő héten visszarakatta aljegyző asszony tanácsára. Hibázott, amit magára vállal. Megkéri 

Horváth János képviselőt, hogy először tájékozódjon. 

 

Horváth János képviselő: 

De hát nem beszélnek. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Horváth János képviselő mindig félretájékoztatja a falut. Mindig, mindenkit alaptalanul rágalmaz. 

Ez volt az első, hogy kommentelt a facebook bejegyzéséhez. Innentől fogva nem fogja szó nélkül 

hagyni, mert alaptalan rágalmakat ír ki. Rágalmazza őt, a hivatalt, a falut le akarja járatni. Tudja jól, 

hogy ezeket a blogokat nem ő írja ki, de aki ezt írja legalább az nézzen utána a dolgoknak. 

Nincsenek tisztában a dolgokkal, hogy előtte mit tettek ki vagy mit nem. Mindenkit félretájékoztat, 

aki ezeket olvassa.  
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Horváth János képviselő: 

Megkéri Tengler Zoltánné alpolgármester asszonyt, hogy ne mondja azt, hogy ezeket a 

bejegyzéseket nem ő írja. Ő írja, vállalja a felelősséget is. Nem von be ebbe senkit. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni Tengler Zoltánné alpolgármester asszony kiegészítését. Még egyszer elmondja, hogy 

Horváth János képviselő hazudik. Nem ő vetette ki a táblákat, szabadságon volt. Megkérdezi, hogy 

hajlandó lenne-e levenni, vagy korrigálni a facebook bejegyzését és bocsánatot kérni. Félrevezeti a 

lakosságot. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem, nem hajlandó. Megjegyzi, hogy „Jó, ma este le lesz kommentelve, hogy ez így történt.” Javít 

rajta és elmondja, hogy ebben az ügyben nem a valóság és nem most derült ki, hogy mi van. Ezért 

kellene beszélniük. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy először tájékozódjon és utána írjon bármit.  

Elmondja, hogy Bábonymegyer Község Önkormányzatának facebook oldalán megadták Paksi 

Istvánné bankszámlaszámát a leégett 8658 Bábonymegyer, Dózsa György utca 51. számú épület 

ügyében. Egy kis idő elmúltával Horváth János képviselő megadott egy másik bankszámlaszámot a 

facebook oldalán. Megkérdezi, hogy az kinek a bankszámlaszáma, mert sokan kérdezik tőle, hogy 

melyik a jó bankszámlaszám. 

 

Horváth János képviselő: 

Az önkormányzatuk, mint Bábonymegyer Község Önkormányzata nem tett semmit közzé. Hanem, 

mint magánszemélyként ment ez ki. Tehát ők, mint önkormányzat nem kértek segítséget. Paksi 

István kereste meg, hogy tegye közzé, mert semmiféle segítség nem érkezett és állítólag az ő 

facebook oldalát többen olvassák. Ennek tett eleget, megtette, ott van.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának a facebook oldalára tették ki Paksi Istvánné 

bankszámlaszámát. Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy ő ezt nem látta, miért osztotta meg 

a saját oldalán.  

Nem vitatkozik tovább, feleslegesnek látja. Ha nem fejezi be Horváth János képviselő ezeket a 

kiírásokat, akkor jogi útra kell terelniük ezt a dolgot. Nem csak a polgármestert sérti, hanem sérti a 

Tabi Közös Önkormányzati Hivatal döntéseit, sérti a munkatársakat. Megkérdezi, hogy ezt meddig 

óhajtja még csinálni. Ha azt mondja, hogy ehhez joga van, akkor ő azt mondja, hogy egyszer azt 

mondta neki Horváth János képviselő, hogy vegye figyelembe a többségi akaratot; nem kíván a 

jövőben együtt dolgozni vele. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Méltatlan a képviselői tisztségre. Méltatlanul viselkedik, méltatlanul lejáratja a falut, az 

önkormányzatot, a Tabi Közös Önkormányzati Hivatalt, mindenkinek a munkáját. Közben azt kell 

látniuk, hogy a falu épül, szépül, gazdagodik akármilyen nehezen is.  

 

Knopf Antal polgármester: 

A külterületi utak elkészültek, le lettek aszfaltozva; Horváth János képviselő kiment, megnézte. 

Még át sem vette a műszaki ellenőr, de ő már azt mondta, hogy rosszak az utak. Megkérdezi, hogy 

van ehhez végzettsége, hogy ezt eldöntse. Még át sem vette a műszaki ellenőr, de képviselő úr már 

azt mondja, hogy rossz. 
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Horváth János képviselő: 

Azt javasolja, hogy amikor a műszaki ellenőr átveszi, hívja ki a képviselő-testületet és akkor ott 

meg tudják beszélni, meg tudnák mutatni, hogy ez a probléma, az a probléma. Mint ahogyan 

kellene a többi beruházásnál is, mert ki vannak zárva, mint képviselő-testület. Nagyon szeretné, ha 

ott lehetne és, hogy meg lehessen kulturáltan, emberi módon beszélni ezeket a dolgokat.  

 

Knopf Antal polgármester: 

A vitát lezárja. Nem látja értelmét a képviselő úrral való vitának. Felszólítja, hogy adja át a helyét 

valakinek, akivel együtt tudnának dolgozni. Gondolja át. Nem ők nem tudnak együtt dolgozni a 

képviselő úrral, hanem ő nem akar együtt dolgozni velük.  

 

Horváth János képviselő: 

De ő nagyon szeretne együtt dolgozni velük, így is indultak neki, de aztán átfordult a kocka. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi Gasparics Béla képviselőt, hogy hozzá szeretne-e szólni. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Igazából egyetért azzal, amit alpolgármester asszony elmondott. Igazából a megbeszélésnek ő is 

látná értelmét, hogy összeüljenek és megbeszéljék. De ezek alapján nem tudja, hogy van-e értelme. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Annyit szeretne megkérdezni Horváth János képviselő úrtól, hogy az elmúlt négy év munkájából 

egy pozitívumot tudna-e mondani; egy dolgot, amit jól csináltak, jó lett. Egyet mondjon. 

 

Horváth János képviselő: 

Vannak. Amikor nekiálltak és társadalmi munkát szerveztek a faluban. Ez közel két alkalommal 

ment. Temetők rendbetéte, környék rendbetétele, tetők letakarítása, segíteni Irénke néninek kályhát 

hozni, utánanézni, stb. Olyan szépen indultak, ment a dolog. Mondták is, hogy a Tabi Közös 

Önkormányzati Hivatal mindig betart nekik, meg kellene tudni, stb. Covid után ez úgy 

megváltozott, akkorát fordultak. Ott már minden jó lett, oda már mindent meg kellett tenni. Már 

nem gondolkoztak az elszakadáson, stb. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A falu érdeke azt kívánná, hogy adja át a helyét olyas valakinek, akivel a képviselő-testület 

többsége együtt tudna dolgozni. 

 

Horváth János képviselő: 

Lehet, hogy a falu érdeke azt kívánná, hogy mondjon le, a képviselő-testület oszlassa fel magát. 

Lehet, hogy jobban járnának így.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi Ligeti László képviselőt, hogy kíván-e hozzászólni. 

 

Ligeti László képviselő: 

Ő most szemlélődik és figyeli a dolgokat.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Utoljára megkérdezi, hogy leveszi-e a facebook bejegyzését, amiben hazugságot állít vagy nem 

veszi le. 
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Horváth János képviselő: 

Korrektül módosítja. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Nem kell módosítani, vegye le. Nem fogadja el a módosítást.  

 

Horváth János képviselő: 

Egyetlen egy dolgot vett le eddig. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. Parttalan vitába nem szeretne belemenni. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Ő nem várja el Horváth János képviselő úrtól, hogy levegye a kiírását, mert aki már akarta, az 

elolvasta. Azt viszont elvárná, hogy az alaptalan rágalmakat, amit tett, akármelyikük ellen, a hivatal 

ellen ott fogalmazzon meg képviselő úr valamit, hogy igenis, hogy tévedett; igenis írja ki, hogy 

alaptalanul vádaskodott. Szépen fogalmazza meg, ez a minimum, amit elvárna tőle. 

 

Horváth János képviselő: 

Ebben az ügyben, amit elmondott az jogos, természetesen módosítani fogja.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Ő nem azt kérte, hogy módosítson. Azt mondta, hogy kérjen elnézést.  

 

Ligeti László képviselő: 

Véleménye szerint most zárják le ezt az ügyet. Ha kell, üljenek össze, beszéljék meg, mert így csak 

egymást marják, ami nem visz előre. Ennek nem sok értelme van. Mindenki elmondta a saját 

véleményét. Eddig ő nem szólt csak figyelt. Ő az első két évben nem volt, nem tudja akkor mi 

történt, azt csak ők tudhatják. A folyamatos marás biztos, hogy nem tesz jót; sem a képviselő-

testületnek, sem a falunak. Próbálják meg testületi ülésen kívül, jöjjenek össze egy kötetlen 

beszélgetésre, mert lehet, hogy ezzel sokkal többre mennének. Javasolja, hogy üljenek össze egy 

szabadidőben, amikor mindenki ráér. Mindenki elmondhatná a gondját-baját. Amit ott 

megbeszélnének azt próbálják meg betartani. Neki ez lenne a javaslata. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni a jelenlévőknek a részvételt és a hozzászólásokat. Megkérdezi, hogy más kérdés, 

interpelláció még van-e. 

 

Több napirendi pont, kérdés, interpelláció nem lévén, a polgármester megköszöni a részvételt és a 

nyílt ülést bezárja. 

 

 

    Kmft. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző megbízásából: 

 

 

 

                  István-Zsombok Ildikó Knopf Antal 

                              aljegyző polgármester 

 


